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طلب الحصول على موافقة  شئون الطيران المدني  لممارسة نشاط مكاتب السفريات 
Application to obtain CAA Approval to practice the activity of Travel Offices
	رقم السجل التجاري:                                                                                              CR No:


	1. اسم المكتب:
	
	1. Office Name:

	العنوان:
	
	Address:

	هاتف:
	
	Tel:

	فاكس:
	
	Fax:

	ص . ب :
	
	P. O. Box:

	البريد الإلكتروني:
	
	Email:

	حسابات – التواصل الإجتماعي
	
	Social Media - Accounts


	2.  المالك :
	2. Ownership:

	الاسم الكامل:
	
	Full Name:

	الرقم الشخصي:
	
	CPR No:

	الجنسية:
	
	Nationality:

	الهاتف النقال:
	
	Mobile:

	العنوان:
	
	Address:


	إذا كان اكثر من مالك يرجى ارفاق قائمة تفصيلية عنهم 

	If more than one owner please attach a detailed list of all


	3. المدير المسئول:                                                         
	3. Office Manager Details:

	الاسم الكامل:
	
	Full Name:

	الرقم الشخصي:
	
	CPR No:

	الجنسية:
	
	Nationality:

	الهاتف النقال:
	
	Mobile:

	المؤهلات والخبرة

إعطاء تفاصيل حول أية مهمة سابقة / إشراف / مؤهلات وخبرة في أعمال مشابهة.
	Qualifications & Experience:

(Give details of any previous Management / Supervision / Qualifications & experience in the related field.

	
	


	4. تفاصيل حول الموظفين وخبراتهم:
	4. Staff details & experience:


	الرجاء ملء الاستمارة المرفقة :

ATD-ATCL-OF05

(ان يكون العاملون في الشركة مؤهلين للعمل في مجال النشاط المحدد )
	
	Please complete the attached Form:

ATD-ATCL-OF05

(The employees of the company are qualified to work in the selected activity)


	5. List of Airlines –General Sales Agency:
 (If any)
	5. قائمة بالوكالات العامة لشركات الطيران : 
 (أن وجدت)

	1.
	1.

	2.
	2.

	3.
	3.


	6. Membership of Trade Associations:

(Membership in IATA, ABBTA) (If any)
	6. العضوية في الجمعيات : 

(عضوية جمعيات ومنظمات الطيران والسفر)(أن وجدت)

	1.
	1.

	2.
	2.


	7. Travel agencies licensed by BETA must adhere by the following:
	7. يجب على مكاتب السفر المرخصة من قبل هيئة البحرين للسياحة والمعارض الالتزام بالآتي :


	1
	Take into consideration  all orders and instructions issued by CAA
	مراعاة جميع الأوامر والتعليمات التي تصدرها شئون الطيران المدني
	1

	2
	Display of Passenger Rights list to the customers as per Article (44) to (57) of Civil Aviation Executive Regulations of CAA Law.
	إتاحة قائمة بحقوق المسافرين المنصوص عليها في المواد من (44) إلى (57) من اللائحة التنفيذية لقانون تنظيم الطيران المدني لعملاء المكتب.
	2

	3
	Display instructions of prohibition carrying of dangerous goods onboard the aircraft.
	إبراز التعليمات الخاصة بحظر أو تنظيم نقل المواد الخطرة على متن الطائرات.
	3

	4


	Compliance with the rules and regulations issued by International Association of Air Transport (IATA) for refunding the price of ticket in case of not use. In case of non- refundable ticket the traveler should be aware before the issuance of the ticket.

	التقيد بالأنظمة والقواعد الصادرة من قبل الإتحاد الدولي للنقل الجوي (أياتا) والخاصة برد قيمة التذكرة في حالة عدم الإستخدام . وفي الحالات التي تكون فيها التذاكر غير قابلة للرد ينبغي أن يكون المسافر على علم مسبق بذلك .
	4



	5
	Inclusion the Advertisements of their products includes all detailed data and conditions for these activities and prices including taxes and fees. Without any confusion or ambiguity for the public about the information given in the advertisement.
	تضمين الإعلانات الخاصة بالترويج لأنشطتهم كافة البيانات والشروط التفصيلية عن هذه الأنشطة والأسعار شاملة الضرائب والرسوم . بما لا يدع مجالاً للغموض أو الالتباس لدى الجمهور بشأن المعاني الواردة في مادة الإعلان .  
	5

	6
	The uses of computer reservation system that are licensed by CAA that are comply with the Code of Conduct adopted by ICAO.
	استخدام أنظمة الحجز الآلي المرخص بها من قبل شئون الطيران المدني والمطابقة لمدونة السلوك المعتمدة من قبل منظمة الطيران المدني الدولي (إيكاو).

	6


	8. Required Documentations:
	8. المستندات المطلوبة:

	1
	Copy of the owner/s Identity cards.
	نسخة من البطاقة الشخصية  للمالك / الملاك
	1

	2
	Copy of the owner/s passport.
	نسخة من جواز المالك /الملاك
	2

	3
	The Agreement between the Travel Agency and computer reservation system service provider for Air Transport.
	العقد المبرم بين مكتب السفريات ومزود خدمة الحجز الآلي للنقل الجوي
	3

	4
	Fill the Application to obtain CAA approval to practice the activity of travel offices Form (ATD-ATCL-OF01)
	مل استمارة طلب الحصول على موافقة شئون الطيران المدني  لممارسة نشاط مكاتب السفريات
(ATD-ATCL-OF01).
	4

	5
	Fill the staff details Form 
(ATD-ATCL-OF05)
	ملء استمارة الموظفين
) (ATD-ATCL-OF05
	5


	Failure to comply with CAA rules and regulations may result in the imposition of penalties in accordance with Law No.  (14) 2013 on the issuance of Civil Aviation Regulation Law.
Note:
In regards to the Manager and Staff details, Copy of the CV will be accepted for new application provided that a copy from employment contract must be submitted within 30 days from the date of issuance of the license. 

	إن الإخفاق في الالتزام بالأنظمة والقوانين المتعلقة بشئون الطيران المدني ينتج عنه فرض عقوبات وفق القانون رقم (14) 2013 الخاص بإصدار قانون تنظيم الطيران المدني.
ملاحظة:

بالنسبة لبيانات المدير والموظفين للطلبات الجديدة تقبل نسخ من السيرة الذاتية على أن يتم موافاة شئون الطيران المدني بنسخة من العقود بعد التوظيف في مدة أقصاها 30 يوم من تاريخ الحصول على الترخيص.

	                بهذا أصرح بأن التفاصيل المذكورة أعلاه صحيحة وسليمة 

          I declare that the above given information is correct     


	Name:


	________________________________________________________________________
	الاسـم:

	Position:


	________________________________________________________________________
	الوظيفـة:

	Signature:


	________________________________________________________________________
	التوقيـع:

	Date:
	________________________________________________________________________

	التاريـخ:
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